

Product → Information

03- 2018 November

Verordnung (EG) 1907/2006/EG REACH-VO

Information über **SVHC**
Substances of Very High Concern

DUNGS steht seit vielen Jahren für Qualität, Sicherheit und Einhaltung der relevanter Normen und Verordnungen.

Die Produktgruppe Feuerungsautomaten MPA ... erfüllt die Anforderungen der REACH-VO 1907/2006.

Im Zusammenhang der REACH-VO (EU Regulation No. 1907/2006) möchten wir Sie darauf hinweisen, dass der Einsatz von Stoffen, die bei isolierter Betrachtung die Kriterien des Art. 57 REACH-VO erfüllen und gem. Art. 59 Abs. 1 REACH-VO ermittelt wurden, nicht immer vermeidbar sind.

Dies betrifft folgenden Produktgruppen:

- Kugelhähne: KH ...
- Gasfilter: GF ...
- Gas-Druckregelgeräte: FR ...
- Magnetventile: MV ..., ZR ..., LGV ..., HSAV ..., LV ...
- Doppelmagnetventile: DMV ...
- Mehrfachstellgeräte MultiBloc®: MB-B, MBC, MBE
- Gas- & Luftdruckwächter: GW ..., GGW ..., LGW ...
- Ventilprüfsysteme: VPS ..., VDK ...

Bei diesen Produktgruppen kann Blei in einer Massenkonzentration von mehr als 0,1 % vorkommen. Die sichere Verwendung des Produktes ist jedoch selbstverständlich gewährleistet.

Uns liegen im Übrigen keine Anhaltspunkte dafür vor, dass der vorgenannte Stoff die sichere Verwendung des Produktes für den vorgesehenen Verwendungszweck beeinträchtigen würde.

Regulation (EG) 1907/2006/EG REACH-VO

Information about **SVHC**
Substances of Very High Concern

DUNGS has stood for quality, safety and compliance with the relevant standards and regulations for many years.

The product group burner control units MPA ... meets the requirements of the REACH Regulation 1907/2006.

In the context of the REACH Regulation (EU Regulation No. 1907/2006), we would like to point out that the use of substances which, when considered separately, meet the criteria of Art. 57 REACH Regulation and comply with Art. Article 59 para. 1 of the REACH Regulation are not always avoidable.

This concerns the following product groups:

- Ball valves: KH ...
- Gas filter: GF ...
- Gas pressure regulators: FR ...
- Solenoid valves: MV ..., ZR ..., LGV ..., HSAV ..., LV ...
- Double Solenoid Valves: DMV ...
- Multifunctional gas controls MultiBloc®: MB-B, MBC, MBE
- Gas & Air Pressure Monitors: GW ..., GGW ..., LGW ...
- Valve proving systems: VPS ..., VDK ...

For these product groups, lead can occur in a mass concentration of more than 0.1%. However, the safe use of the product is guaranteed.

Furthermore, there are no indications that the above mentioned substance would affect the safe use of the product for the intended use.